
Medlemsmöte Bengtsfors brukshundsklubb 2023-09-20

§ 1 Mötet öppnas
Marie Persson, klubbordförande öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.

§ 2 Val av mötesordförande:
Mötet valde Marie Persson till mötesordförande.

§ 3 Val av mötessekreterare: 
Mötet valde Carola Pal Jacobsson till mötessekreterare.

§ 4 Fastställande av röstlängd: 
Fastställande av röstlängd: 13 närvarande, samtliga med rösträtt.

§ 5 Val av två protokolljusterare:
Mötet valde Mona Norgren och Elisabeth Höder

§ 6 Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst:
Mötesdeltagarna bekräftade att mötet blivit korrekt utlyst.

§ 7 Fastställande av dagordning:
Mötet fastställde den föreslagna dagordningen.

§ 8 Föregående protokoll:
Mötesdeltagarna har tagit del och läst föregående protokoll och har inga frågor eller synpunkter.

§ 9 Inkomna skrivelser: 
1) Från SBK - Klubben ska anmäla till SBK om ifall klubben ska anordna tävlingar i bruks/lydnad. 
Skrivelsen överlämnas till tävlingskommittén för utvärdering om och när tävlingar kan genomföras 
och i så fall anmäla det till SBK.

2) Från Bitte Sandström - Bitte har varit på kurs i personsök i Värmland. Instruktören har meddelat att
denne kommer gärna till BBK och föreläser under en helg. Kostnaden är oklar utifrån ett 
meddelande, men vid intresse så kollas detta upp. Mötet valde att avvakta för tillfället.

§ 10 Rapporter: 

a) Ekonomi: 
Kassör gick igenom ekonomin muntligt, vår ekonomi är tillfredsställande trots stora utgifter 
för elektricitet. Vi kommer att kunna söka el-stöd för föreningar framöver. Nosework har gett
ett betydande tillskott till kassan. Redovisningen fanns tillgänglig i skriftlig form på mötet.



b) Utbildning
Yvonne S informerar att klubben har anordnat 3 kurser under hösten; Valpkurs med 8 
deltagare, appell med spår, 5 deltagare och allmänlydnad med 7 deltagare. Inga nya kurser är
planerade men agilitykurs är efterfrågat.

Fråga från Inge - Finns det något samarbete mellan dalslandsklubbarna?
Yvonne S svarar att det inte finns för tillfället.

Fråga från Inge - Har BBK fått information om vidareutbildning för instruktörer?
Yvonne S svarar att hon inte fått någon information om det från SBK.

Fråga från Carola - Ska klubben göra en intressekoll hos medlemmar vad de är intresserade 
av för kurser och föreläsningar?
Mötet ställde sig positivt till det och att det bör göras både på facebook och genom lapp i 
klubbstugan i så fall, men inget bestämdes om vem som ska göra det eller när det ska göras.

c) Tävling
Karl-Gustav och Inge informerar att klubben nyligen hade en lyckad tävling i appellklass.

Fråga från Pia - Ska klubben anordna KM i NoseWork i höst? 
Mötet ställde sig positivt till det och gav NW-gruppen i uppdrag att planera och genomföra 
den.
Mötet tycker även att det vore roligt med KM i andra grenar, men enligt information från 
Inge ska de besluten tas på ett årsmöte och med tanke på att det är svårt att få funktionärer 
så ser man positivt på att årsmötet fattar beslutet för de andra grenarna.

Fråga från Pia - Ska klubben utse årets NoseWork hund? 
Mötet ställde sig positivt till det. Pia har information om hur det räknas ut.
Not. Process för andra utmärkelser är redan antagna, därför tas de inte upp i samband med 
denna fråga.

Om Dalslandscupen ska fortsätta är det Bengtsfors BKs tur att anordna den, den 6 juni 2024. 
Det kräver cirka 4 veckors förarbete. Mötet ser positivt på att anordna Dalslandscupen och 
ger styrelsen i uppdrag att kolla gällande regler med SBK.

Marie och Elisabeth informerar att det har börjat planerats för en utställning till våren (18 
maj). Den som klubben anordnade i våras var mycket uppskattad.

d) Klubbtjänst
Mona K informerar att cirka 600-700 bullar har bakats och att priset på dricka har höjts till 15 
kronor.



e) Plan och bygg
Det har blivit ett missförstånd att Elisabeth H ska vara ansvarig. Ett beslut togs tidigare att 
hon skulle vara ett tillfälligt uppdrag. Det är inget enmansjobb utan kräver en arbetsgrupp. 
Klubben behöver få fler att ställa upp i gruppen (alla grupper).

Taket på klubbstugan är jättedåligt och behöver åtgärdas snarast möjligt. Lasse A ska komma 
och kolla vad som behöver göras och vad klubben behöver köpa för material för att åtgärda 
det. 

Den 7 oktober är det arbetsdag. Evelina och Elisabeth tar fram förslag på skrivelse att lägga ut
på facebook/hemsidan.

§ 11 Övrigt:
Ordföranden informerar att klubben har för närvarande 183 medlemmar varav 114 är ordinarie.

Ordföranden ställer frågan om någon/några mötesdeltagare vill ingå i en valberedning, men ingen är 
intresserad så Ingen valberedning tillsätts. Information kommer att gå ut till medlemmar att man kan 
nominera förslag till styrelsemedlem direkt till Johanna via Messenger. Enbart två av 
styrelsemedlemmarna kommer sitta kvar efter nästa årsmöte så det är viktigt att få ihop flera 
personer som kan ingå i styrelsen.

Diskussion förs angående vilka avgifter klubben ska ta ut.
Mötet beslutar följande:
Hyra av klubben (klubbstuga + båda planerna) = 300 SEK/dygn för medlemmar och 500 SEK/dygn för 
icke medlemmar.
Camping med el = 150 SEK/dygn
Camping utan el = 100 SEK/dygn
Priserna för camping gäller för både medlem och icke medlem.

Mötet ansåg att varken timpris eller uppdelning mellan klubblokal och planer var aktuellt att ha.

§ 12 Övriga frågor: 
Inga övriga frågor.

§ 13 Nästa möte: 
Nästa medlemsmöte är onsdag 6 december klockan 18:00 i klubbstugan.

§ 14 Mötet avslutas 
Mötesordföranden tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat.

…………………………………………. ……………………………………………………
Mötesordförande Marie Persson Sekreterare Carola Palm Jacobsson



………………………………………………… ……………………………………………………………..
Justerare Mona Norgren Justerare Elisabeth Höder


